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Obec Lutín

Školní 203, 783 49 Lutín
tel.č.: 585 944 323 | e-mail: e-podatelna.ou@lutin.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 15 Zastupitelstva obce Lutín
konané dne 14. 12. 2020 v aule ZŠ Lutín od 18:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Doba jednání: 18.10 - 19.40 hod.
Přítomno: 14 členů ZO dle přiložené prezenční listiny, Ing. Miroslav Brhel, 3 hosté dle

přiložené prezenční listiny
Omluveni: Fr. Špunda (bod 1 - 10), Mgr. Lenka Soušková
Neomluveni:
Předsedající: Ing. Jakub Chrást
Zapisovatel*: Eva Sedláčková
Ověřovatelé zápisu: Mgr. Dalibor Kolář, Ing. Miroslav Smička
Zpravodaj: Mgr. Jaroslav Krejčíř

*Předsedající v souladu s jednacím řádem obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení

Program jednání:

 

  1. Zahájení.
  2. Volba zpravodaje a ověřovatelů zápisu.
  3. Kontrola usnesení ze 14. zasedání ZO.
  4. Rozpočtová opatření Obce Lutín č. 9/2020.
  5. Schválení rozpočtového provizoria na rok 2021.
  6. OZV č. 3/2020, o nočním klidu v roce 2021.
  7. OZV č. 4/2020, o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy,
      třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů.
  8. Polopodzemní kontejnery pro Obec Lutín – Smlouva o dílo.
  9. Park Třebčín.
10. Vodné a stočné na rok 2021.
11. Návrh na sloučení knihoven Lutín a Třebčín.
12. Cyklostezka Slatinice – Lutín – dotace pro Obec Slatinice.
13. Různé:
      13.1 Dílčí přezkoumání hospodaření obce.
      13.2 Zpráva kontrolního výboru.    
14. Diskuze a závěr.
 

    

1. Zahájení zasedání zastupitelstva
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Jednání zahájil starosta obce Ing. Jakub Chrást v 18.10 hod.

 

Starosta obce Ing. J. Chrást konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno, informace o konání byla zveřejněna
na úřední desce Obecního úřadu Lutín a na internetových stránkách www.lutin.cz, a to nejméně sedm dní
přede dnem konání zasedání, dále konstatoval, že je přítomno 13 členů zastupitelstva obce, zastupitelstvo je
tedy usnášeníschopné.
Zápis z minulého 14. zasedání zastupitelstva obce byl vyložen na obecním úřadě, a protože k němu nebyly
vzneseny žádné námitky, můžeme ho považovat za schválený.
                                                                        

Program jednání – starosta seznámil přítomné s programem jednání ZO. Starosta obce doplnil bod Různé: -
Dílčí přezkoumání hospodaření obce 
                   - Zpráva kontrolního výboru.
                                                               
Rozprava k bodu:

Bez rozpravy.
 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín schvaluje program 15. zasedání zastupitelstva obce v navrženém znění včetně
doplnění.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1/15Z/2020 bylo schváleno.

2. Volba zpravodaje a ověřovatelů zápisu

Starosta obce Ing. J. Chrást navrhl na zpravodaje Mgr. Jaroslava Krejčíře a ověřovatele zápisu Ing. Miroslava
Smičku a Mgr. Dalibora Koláře.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín volí  do funkce zpravodaje 15.  zasedání  zastupitelstva obce Mgr.  Jaroslava
Krejčíře.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2a/15Z/2020 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín volí do funkce ověřovatelů zápisu Ing. Miroslava Smičku a Mgr. Dalibora Koláře.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2b/15Z/2020 bylo schváleno.

3. Kontrola usnesení z 14. zasedaní ZO

Místostarosta  obce  Mgr.  D.  Kolář  provedl  kontrolu  usnesení  ze  14.  zasedání  ZO,  které  se  konalo  dne
19. 11. 2020.
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4/14Z/2020   Zastupitelstvo obce Lutín vzalo  na vědomí Rozpočtová opatření Obce Lutín č. 7/2020 a  
                      8/2020.

5/14Z/2020   Zastupitelstvo obce Lutín vzalo na vědomí aktualizované informace o vývoji rozpočtu 
                      obce v roce 2020.

6a/14Z/2020 Zastupitelstvo obce Lutín vzalo  na vědomí informaci o podpisu dodatku č. 2 ke smlouvě
                      o dílo ze dne 11.11.2019 na realizaci stavby Energeticky úsporná opatření na objektu ZŠ
                      Lutín mezi Obcí Lutín a společností "HSM + MARHOLD – ZŠ Lutín“, kde společníky ‚
                      jsou společnosti Hroší stavby Morava a.s., Průmyslová 955/4, 779 00 Olomouc, IČ 285
                      97 460 a MARHOLD a.s., Motoristů 24, 530 06 Pardubice, IČ 150 50 050. Dodatkem č.
                      2 se prodloužil termín  dokončení díla o 30 dnů z důvodu špatných klimatických
                      podmínek v dosavadním průběhu stavby.
                     Dílo bylo předáno, probíhá vyřizování kolaudačního souhlasu.

6b/14Z/2020 Zastupitelstvo obce Lutín schválilo uzavření dodatku č.3 ke smlouvě o dílo ze dne
                      11.11.2019 na realizaci stavby Energeticky úsporná opatření na objektu ZŠ Lutín mezi
                      Obcí Lutín a společností "HSM + MARHOLD – ZŠ Lutín“, kde společníky jsou
                      společnosti Hroší stavby Morava a.s., Průmyslová 955/4, 779 00 Olomouc, IČ 285 97
                      460 a MARHOLD a.s., Motoristů 24, 530 06 Pardubice, IČ 150 50 050. Dodatek č.3
                      zohledňuje vícepráce, které musely být provedeny v průběhu realizace. Dodatkem č. 3 se
                      celková cena za zhotovení díla navyšuje na 36.789.867,47Kč bez DPH.
                      Dodatek č. 3 byl podepsán, dílo dokončeno, probíhá příprava žádosti o proplacení
                      dotace.

7a/14Z/2020 Zastupitelstvo obce Lutín schválilo aktualizaci projektu „Regenerace panelového sídliště
                      v Lutíně – III. etapa“ dle nařízení vlády 390/2017 Sb., ve znění pozdějších předpisů.

7b/14Z/2020 Zastupitelstvo obce Lutín schválilo realizaci projektu “ Regenerace panelového sídliště v
                      Lutíně – III. etapa“ dle nařízení vlády 390/2017 Sb., ve znění pozdějších předpisů ve
                      variantě A.

7c/14Z/2020 Zastupitelstvo obce Lutín schválilo dofinancování projektu s názvem“ Regenerace
                      panelového sídliště v Lutíně – III. etapa“ dle nařízení vlády 390/2017 Sb.,ve znění
                      pozdějších předpisů, z vlastních zdrojů v minimální výši 50 %  uznatelných nákladů a
                      plné výši nákladů neuznatelných.

7d/14Z/2020 Zastupitelstvo obce Lutín schválilo podání žádosti o dotaci na investiční akci " III. etapa 
                      regenerace sídliště v Lutíně - dvůr " z dotačního programu Státního fondu podpory
                      investic Regenerace sídlišť.
                     Žádost o dotaci byla podána.
                    

8/14Z/2020 Zastupitelstvo obce Lutín schválilo na pozici přísedícího Okresního soudu v Olomouci
                    pana ***
                   *** a paní ***
                   ***.
                   Okresnímu soudu byla zaslána informace o souhlasném usnesení Zastupitelstva obce
Lutín
                   k návrhu.

9/14Z/2020 Zastupitelstvo obce Lutín schválilo uzavření Dodatku č.1 k úvěrové smlouvě číslo
                    2020008264 ze dne 25.5.2020 uzavřené mezi Obcí Lutín a Československou obchodní
                    bankou, a.s., sídlem Radlická 333/150, 150 57 Praha 5, IČ:00001350 zapsané v
                    obchodním rejstříku vedeném Městským soudem v Praze, spisová značka BXXXVI 46.
                    Dodatek č. 1 byl podepsán.



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 4 / 12

10/14Z/2020  Zastupitelstvo obce Lutín schválilo odkup části pozemku p. č. 429/1 v k. ú. Lutín, orná
                      půda o výměře 58 m2, dle geometrického plánu Geo Real Group s.r.o., IČ: 63981637, č.
                     714-637/2020, označená jako "a" od ***

                     *** a ***
                     *** za cenu 200Kč / 1 m2 a pověřuje starostu podpisem kupní smlouvy.
                     Kupní smlouva byla připravena a zaslána k podpisu prodávajícím.

11a/14Z/2020 Zastupitelstvo obce Lutín schválilo podání žádosti o dotaci na investiční akci 
                        "Rekonstrukce ulice Růžová, Lutín" z dotačního titulu Ministerstva pro místní rozvoj 
                        DT 117D8220A - Podpora obnovy místních komunikací.
                        Vydáno pravomocné stavebního povolení, žádost o dotaci podána.

11b/14Z/2020 Zastupitelstvo obce Lutín souhlasilo s úpravou struktury rozpočtu k investiční akci
                        "Rekonstrukce ulice Růžová, Lutín" tak, aby odpovídala požadavkům dotačního titulu
                        MMRDT 117D8220A - Podpora obnovy místních komunikací. Úpravu provede OSVČ
                        Ing. Petr Doležel (IČ: 54186677) za cenu 10.000Kč bez DPH.
                        Realizováno, rozpočet upraven k žádosti o dotaci.

12/14Z/2020  Zastupitelstvo obce Lutín schválilo na základě kalkulace nákladů za rok 2019 navýšení
                       místního poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění,
                       využívání a odstraňování komunálních odpadů na 540Kč/osobu/rok a pověřuje starostu
                      obce přípravou návrhu příslušné obecně závazné vyhlášky.
                      Samostatný bod dnešního jednání.

13/14Z/2020 Zastupitelstvo obce Lutín schválilo uzavření darovací smlouvy mezi Obcí Lutín a
                      Olomouckým krajem. Předmětem smlouvy je bezúplatný převod části pozemku parc. č.
                      423 o výměře 52 m2, dle geometrického plánu č. 387-69/2019 ze dne 25. 11. 2019
                      pozemek parc. č. 423/2 o výměře 52 m2 v katastrálním území Třebčín, obec Lutín a
                      pověřuje starostu obce podpisem.
                     Čekáme na předložení smlouvy k podpisu ze strany OK.

14/14Z/2020 Zastupitelstvo obce Lutín vzalo na vědomí přehled rozpracovaných investičních akcí
                      obce.

15/14Z/2020 Zastupitelstvo obce Lutín vzalo na vědomí studii investičního záměru "Lutín, chodník
                      podél sil. III/57013 - ul. Třebčínská."
 

Rozprava k bodu:

Bez rozpravy.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Lutín  bere  na  vědomí  kontrolu  usnesení  ze  14.  zasedání  ZO,  kterou
provedl  místostarosta  Mgr.  Dalibor  Kolář.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/15Z/2020 bylo schváleno.

4. Rozpočtové opatření Obce Lutín č. 9/2020

Tajemník OÚ Ing. M. Brhel okomentoval Rozpočtové opatření Obce Lutín č. 9/2020, které bylo schváleno
na zasedání rady obce dne 11. 11. 2020. Rozpočtové opatření zohledňuje neplánované příjmy (zvýšení příjmů
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v položce poplatek ze psů a v položce využívání a zneškodňování komunálních odpadů – příjem od společnosti
EKO-KOM za  tříděný  odpad)   a  výdaje  obce  (dofinancování  domku  v  „Ohradě“,   dofinancování  regálů
do  knihovny,  sanace  zdi  na  č.p.  51  v  Lutíně,  přesun  položky  povodňový  plán  z  investičních  výdajů
do neinvestičních), které nebyly zohledněny v rozpočtu obce na rok 2020.
Příloha č. 1 k zápisu – jen u originálu.
 

Rozprava k bodu:
Bez rozpravy.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín bere na vědomí Rozpočtové opatření Obce Lutín č. 9/2020.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/15Z/2020 bylo schváleno.

5. Schválení rozpočtového provizoria na rok 2021

Starosta obce Ing. J. Chrást uvedl k bodu následující: Jako již každoročně je třeba na závěr roku schválit
pravidla rozpočtového provizoria tak, aby byly překlenuty první měsíce roku, než bude připraven a schválen
rozpočet obce. Rozpočtové provizorium v sobě nese jak kladné, tak i záporné stránky pro fungování obce.
Kladem je, že pracujeme s přesnými příjmy za předchozí rok, nyní tedy za rok 2020. Budeme znát přesné
zůstatky na našich účtech k 1. 1. 2021 a můžeme k tomu tedy přesněji nastavovat příjmy a výdaje pro celý rok
2021 bez nutnosti častějších rozpočtových opatření. Toto je výhodné i vzhledem k situaci, kdy v současné chvíli
není vůbec jasné, jaké daňové příjmy obec bude v roce 2021 mít.

Příloha č. 2 k zápisu – jen u originálu.

Rozprava k bodu:
Bez rozpravy.
 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín schvaluje Rozpočtové provizorium na rok 2021. Podle pravidel se v rozpočtovém
provizoriu  do schválení  rozpočtu 2021 budou hradit  činnosti  spojené s  výkonem státní  správy,  akce
schválené  kompetentními  orgány,  závazky  vyplývající  z  uzavřených  smluv,  včetně  plnění  povinností
z pracovněprávních vztahů obce, výdaje vyplývající z právních předpisů, investiční i neinvestiční výdaje
v případech pokračování započaté akce včetně dotačních zdrojů, pravidelně se opakující výdaje obce,
včetně spojených s řešením výjimečných a havarijních situací. Příspěvek na provoz zřízené příspěvkové
organizaci se poskytne měsíčně ve výši 1/12 schváleného rozpočtu předchozího roku. Rozpočtové příjmy a
výdaje uskutečněné v době rozpočtového provizoria se stávající příjmy a výdaji rozpočtu po jeho schválení.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/15Z/2020 bylo schváleno.

6. OZV 3/2020 o nočním klidu v roce 2021

Místostarosta obce Mgr. D. Kolář uvedl k bodu následující: Vzhledem k tomu, že OZV o nočním klidu je v obci
koncipována vždy pro kalendářní rok s konkrétními daty, je pro rok 2021 nutné schválit  novou vyhlášku
o nočním klidu. Vyhláška zohledňuje všechny plánované veřejné akce, které vyžadují úpravu doby nočního
klidu.  Návrh obecně závazné vyhlášky je  koncipován tak,  aby zkrácení  nočního klidu příliš  neobtěžovalo
občany. Úprava doby nočního klidu platí vždy jen pro tu místní část, kde je akce pořádána.

Přílohy č. 3-4 k zápisu – jen u originálu
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Rozprava k bodu:
Bez rozpravy.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín schvaluje Obecně závaznou vyhlášku č. 3/2020, o nočním klidu v roce 2021.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6/15Z/2020 bylo schváleno.

7. OZV 4/2020 o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění,
využívání a odstraňování komunálních odpadů. 

Starosta obce Ing. J. Chrást uvedl k bodu následující: Na základě kalkulace nákladů na směsný komunální
odpad  za  rok  2019  bylo  zastupitelstvem  obce  na  jeho  zasedání  dne  19.  11.  2020  schváleno
navýšení  místního  poplatku  za  provoz  systému  shromažďování,  sběru,  přepravy,  třídění,  využívání  a
odstraňování komunálních odpadů na 540 Kč. Starosta byl pověřen přípravou OZV. Návrh OZV byl vypracován,
MV zkontrolován a nebyl shledán v rozporu se zákonem.
Příloha č.   5-6  k zápisu – jen u originálu
 

Rozprava k bodu:
Bez rozpravy.
 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín schvaluje Obecně závaznou vyhlášku č. 4/2020, o místním poplatku za provoz
systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7/15Z/2020 bylo schváleno.

8. Polopodzemní kontejnery pro Obec Lutín - Smlouva o dílo

Starosta obce Ing. J. Chrást uvedl k bodu následující: Obci Lutín je přiznána dotace z Operačního programu
životního prostředí ve výši 2.157.386,74Kč na akci Polopodzemní kontejnery pro Obec Lutín, kde realizace má
proběhnout  v  roce  2021  (původně  2020,  posunuto  žádostí  o  změnu  na  rok  2021).  Územní  souhlas
na vybudování kontejnerů je platný do 6. 1. 2021, je tedy nutné do této doby zahájit stavbu. Proto rada obce
pověřila odbornou firmu provedením výběrového řízení na zhotovitele stavby dle pravidel OPŽP. Výběrové
řízení je provedeno pouze na polopodzemní kontejnery. Součástí dotačního projektu je rovněž nákup popelnic
120 l na plast a papír k rodinným domům, dodavatel těchto popelnic bude vybrán až v průběhu roku 2021
samostatným výběrovým řízením.
Předpokládaná cena polopodzemních kontejnerů byla dle projekční firmy 2.780.484,90Kč bez DPH (oceněno
v roce 2018) a nezahrnovala elektroniku pro uzamčení kontejnerů s čipovým přístupem a evidencí vhozů. 1 čip
obdrží každá domácnost zdarma. Posléze bude možné zavést pomocí čipů adresné třídění odpadu i na sídlišti.
Lhůta pro podání nabídek do výběrového řízení byla stanovena do pondělí 7.12.2020. Byly podány 4 cenové
nabídky. Nejnižší cenovou nabídku podala společnost KÁMENBAU s.r.o. s cenou 3.329.633,56 Kč bez DPH. Při
kontrole  nabídky  bylo  zjištěno,  že  tato  společnost  nabídla  dle  doloženého  technického  listu  podzemní
kontejnery namísto polopodzemních kontejnerů.  Komise jmenovaná radou obce doporučila radě vyloučení
účastníka KÁMENBAU s.r.o. RO rozhodla na svém mimořádném zasedání 11. 12. o vyloučení této nabídky a
doporučila zastupitelstvu obce schválit uzavření smlouvy o dílo s druhým v pořadí tj. společností ELKOPLAST
CZ, s.r.o. s cenou 3.572.822,03 Kč bez DPH. Oznámení zahájení stavby stavebnímu úřadu  se podá  teď
do konce roku a realizace akce bude v závislosti na počasí.



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 7 / 12

Příloha č.  7-12  k zápisu – jen u originálu.
 

Rozprava k bodu:
G. Bábková – kolik polopodzemních kontejnerů zde bude?
Ing. J. Chrást – celkem 21, velké stanoviště 13 ks –  obsah 5 m3 a  2 ks – obsah 3 m3 (na sklo), menší stanoviště
5 ks –  o obsahu 5 m3  a 1 ks - obsah 3 m3;
Ing. J. Kubala - kontejner na kov a elektro tam zůstane?
Ing. J. Chrást – s tím počítám na přidruženém stanovišti, které je postaveno vlevo – textil, kovy, elektro,
bioodpad.
 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín schvaluje na základě výsledků výběrového řízení uzavření smlouvy o dílo mezi
Obcí Lutín a společností ELKOPLAST CZ, s.r.o., IČ: 25347942, se sídlem Štefánikova 2664, 760 01 Zlín
na realizaci stavby "Polopodzemní kontejnery pro obec Lutín". Cena za zhotovení díla je 3.572.822,03Kč
bez DPH.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8/15Z/2020 bylo schváleno.

9. Park Třebčín

Starosta obce Ing. J. Chrást uvedl k bodu následující: Vzhledem k přidělené dotaci je nutné v roce 2021
realizovat projekt "Návrh sadovnických úprav parku v Třebčíně". S výsadbou je nutné začít brzy na jaře a
vzhledem k tomu, že Obec Lutín pracuje každoročně do konce března v rozpočtovém provizoriu, musí být
do konce kalendářního roku alespoň zahájeno výběrové řízení na zhotovitele tak, aby se mohla podepsat
Smlouva o dílo v průběhu rozpočtového provizoria. Předpokládané výdaje na realizaci jsou cca 1.100.000Kč,
schválená dotace je 611.661,24Kč. Výběrové řízení budu realizovat osobně již před Vánocemi. Park bude
realizován v  části  sadovnických úprav –  jedná se o  trávníky,  záhony a stromy a 10 ks laviček,  nejedná
se o cesty, prvky atd.

Příloha č.  13-14 k zápisu – jen u originálu.
 

Rozprava k bodu:
Bez rozpravy.
 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Lutín  schvaluje  realizaci  investiční  akce  "Návrh  sadovnických  úprav  parku
v Třebčíně" v roce 2021 a pověřuje starostu obce realizací výběrového řízení na zhotovitele.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 9a/15Z/2020 bylo schváleno.

Druhým usnesením bychom schválili přijetí dotace pro případ, že by to poskytovatel vyžadoval.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín schvaluje přijetí dotace ve výši 611.661,24Kč z Operačního programu životní
prostředí 2014-2020 na akci Návrh sadovnických úprav parku v Třebčíně.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0
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Usnesení č. 9b/15Z/2020 bylo schváleno.

10. Vodné a stočné na rok 2021

Starosta obce Ing. J. Chrást uvedl k bodu následující: Provozovatel VHZ společnost ARKO Technology, a.s.
předložila radě obce kalkulaci vodného a stočného na rok 2021 a na vědomí porovnání všech položek výpočtu
cen pro vodné a stočné za kalendářní rok 2020 a dosažené skutečnosti v témže roce. Rada obce kalkulaci
vodného a stočného schválila na zasedání dne 11. 11. 2020.
Výše vodného a stočného pro rok 2021 zůstává stejná jako v roce 2020, tedy 28,85Kč bez DPH a stočného
29,15Kč bez DPH za 1 m3.  Otázkou je, zda nízká cena vodného a stočného je udržitelná. Přes klesající daňové
příjmy obce je nutné do vodovodu a kanalizací investovat. V současné době bylo rozběhnuto výběrové řízení
na rekonstrukci armaturní šachty, která byla zahrnuta v rozpočtu obce na rok 2020. Smlouva o dílo by měla
být schválena radou obce do konce kalendářního roku.

Příloha č.  15 k zápisu – jen u originálu.
 

Rozprava k bodu:
Bez rozpravy.
 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín bere na vědomí informaci o výši vodného a stočného na rok 2021.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 10/15Z/2020 bylo schváleno.

11. Návrh na sloučení knihoven Lutín a Třebčín

Tajemník  OÚ  Ing.  M.  Brhel  uvedl  k  bodu  následující:  Ředitelka  Knihovny  města  Olomouce  paní
RNDr.  Prucková doporučuje obci  sloučení  obou našich stávajících knihoven s  tím,  že knihovna Lutín by
zahrnovala i pobočku knihovny v Třebčíně. Paní Prucková vysvětlila při osobním jednání stávající nestandardní
postavení obou knihoven, kdy lutínská knihovna se po převodu ze spol. Sigma začlenila pod obec a třebčínská
knihovna byla již dříve začleněna do skupiny menších knihoven a byla řízena a metodicky vedena knihovnou
v Náměšti na Hané. Sloučení obou knihoven by mělo přinést lepší využití knižního fondu v obou částech obce,
bezproblémovou rotaci knih v obou knihovnách dle zájmu o knihy, možnost využívání elektronického katalogu
knih i  v Třebčíně, efektivnější  čerpání dotačních titulů apod. Čtenáři obou knihoven mohou být společně
oslovování elektronickými zprávami o možnostech, změnách apod. Pro faktické sloučení knihoven je třeba, aby
ZO schválilo  zrušení  knihovny v  Třebčíně,  schválilo  doplnění  zřizovací  listiny  Knihovny Lutín  o  pobočku
Třebčín, knihovní řád pro obě knihovny a ceník poplatků za knihovnické služby. Rada obce Lutín doporučila
zastupitelstvu obce sloučení knihoven na svém jednání dne 21.10.2020.
Příloha č. 16-18  – jen u originálu zápisu.

19.00 hod. – dostavil se na zasedání člen zastupitelstva Fr. Špunda.

Rozprava k bodu:

Ing. J. Kubala – chápu to, bude 1 knihovna a 2 výpůjční místa, na jednu průkazku si půjčím jak v Lutíně
i v Třebčíně?
J. Chabičovský, host – ano, i když na registraci v Třebčíně jste si mohl půjčit knihy i v Lutíně, tak by se musely
udělat dva systémy a to by nyní odpadlo;
Ing. J. Kubala – obsluhovat to bude p. Chabičovský, a p. Giesel?
Ing. M. Brhel – je dohoda i s p. Gieselem, že bude pokračovat v tomto režimu, nyní jsme podávali žádost o verzi
vyššího knihovnického systému, bude tam možnost i půjčování el. knih;
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Ing. J. Kubala – v databázi poznám, zda je kniha v Lutíně nebo v Třebčíně?
J. Chabičovský, host – ano, pokud se přihlásíte do toho katalogu, tak poznáte, jestli je v Lutíně nebo v Třebčíně;
Ing. R. Navrátil – je nutné zajistit převod knih z Třebčína do Lutína;
J. Chabičovský, host – ty knihy jsou v podstatě již nyní v el. podobě nebo jsou vložené v systému olomoucké
knihovny, která se stará o třebčínský fond;
Ing. R. Navrátil – lze knihu fyzicky přesunout z Třebčína do Lutína, pokud o ni bude mít zájem člověk z Lutína?
J. Chabičovský, host – to záleží, jak se domluvíme, myslím, že to není problém;
Ing. J. Kubala – poměr knihovního fondu Lutín x Třebčín?
J. Chabičovský, host – Lutín – asi 9000 ,   Třebčín - 2500;
Ing. J. Burda – p. Giesel  se o knihovnu stará 40 let, patří mu za to velký dík;
Ing. M. Brhel -  je z něj cítit, že mu na knihovně záleží, a byla snaha všech, aby v té knihovně pokračoval,
pokud bude chtít.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín schvaluje zrušení Knihovny Třebčín, evidenční číslo Ministerstva kultury 5676.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 11a/15Z/2020 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín schvaluje doplnění zřizovací listiny Knihovny Lutín o pobočku Třebčín.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 11b/15Z/2020 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín schvaluje knihovní řád pro Obecní knihovnu Lutín.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 11c/15Z/2020 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín schvaluje ceník poplatků za knihovnické služby pro Obecní knihovnu Lutín.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 11d/15Z/2020 bylo schváleno.

12. Cyklostezka Slatinice-Lutín - dotace pro Obec Slatinice

Starosta obce Ing. J. Chrást uvedl k bodu následující: Na minulém zasedání zastupitelstva obce byli členové
zastupitelstva informováni o nutnosti finančně a majetkově vypořádat stavbu „Cyklostezka Slatinice-Lutín“,
kde příjemcem dotace a investorem byla Obec Slatinice. V roce 2018 byla dle podmínek dotačního titulu
uzavřena  Smlouva  o  spolupráci  mezi  oběma  obcemi  (součást  podkladů).  Ze  smlouvy  vyplývá  povinnost
finančního a majetkového vypořádání, nicméně neuvádí způsob. Obec Slatinice situaci konzultovala s auditory
a nejlepším způsobem vypořádání by mělo být poskytnutí individuální dotace Obci Slatinice ve výši odpovídající
spoluúčasti k dotaci SFDI, která připadá na část cyklostezky v katastru obce Lutín. Ve veřejnoprávní smlouvě
o poskytnutí dotace bude zakotven článek o protokolárním převedení lutínské části cyklostezky do majetku
Obce Lutín po skončení pětileté udržitelnosti dotace.
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Příloha č.  19-20 k zápisu – jen u originálu.
 

Rozprava k bodu:
Bez rozpravy.
 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín schvaluje poskytnutí individuální dotace z rozpočtu obce na rok 2020 Obci
Slatinice ve výši 501.684Kč. Dotace bude použita k dofinancování stavby "Cyklostezka Slatinice-Lutín".
Dotace bude poskytnuta na základě veřejnoprávní smlouvy.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12/15Z/2020 bylo schváleno.

13. Různé

13.1. Dílčí přezkoumání hospodaření obce

      Starosta obce Ing. J. Chrást uvedl k bodu následující:  Dílčí přezkoumání hospodaření
      obce proběhlo ve dnech 7. a 8. prosince a bylo provedeno Krajským úřadem Olomoucké
      ho kraje. V zápise je uvedeno, že nebyly zjištěny chyby a nedostatky. Chváleni jsme byli
      zejména za vedení zápisu a usnesení ze zasedání orgánů obce.
      Příloha č.  21 k zápisu – jen u originálu.

      Rozprava k bodu:
      Ing. J. Kubala -  vyjádřil uznání všem zúčastněným, je tam obrovský kus mravenčí, dílčí a
      neoceněné práce;
      Ing. J. Chrást – rovněž chválí práci paní účetní J. Pazderové.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín bere na vědomí  zápis  z  dílčího přezkoumání hospodaření  obce za období
1.1.2020 - 8.12.2020, které bylo provedeno Krajským úřadem Olomouckého kraje.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 13/15Z/2020 bylo schváleno.

13.2. Zpráva kontrolního výboru

Předsedkyně kontrolního výboru Mgr. E. Mišáková k bodu uvedla následující: Kontrolní výbor se setkal pouze
jedenkrát v tomto roce vzhledem ke koronavirové situaci. Kontrola proběhla v rozsahu RO od č.  23-40/20.
Ze zápisů zasedání rady obce za rok činnosti vyplynulo hodně úkolů, většina z nich byla v nejbližší době
splněna.
Některé  úkoly  ovšem  přetrvávají  a  jsou  postupně  vypracovávány.  Např.  územ.  plán,  cyklostezka  směr
Hněvotín,  zateplování  budovy  školy,  rekonstrukce  ulic  a  částí  obcí  Lutín  a  Třebčín.  Některé  úkoly
byly  momentálně  pozastavené  nebo  odsunuté  na  pozdější  termín  plnění  z  důvodů  nejčastěji  finančních,
např.  sportovní hala,  rekonstrukce budovy školy v Třebčíně.  Za plnění většiny úkolů jsou odpovědni dva
členové rady – starosta obce Ing. Jakub Chrást, místostarosta obce Mgr. Dalibor Kolář, a pak tajemník obce
Ing. Miroslav Brhel. U úkolů nejsou uvedené termíny, dokdy se předpokládá splnění.
Kontrolní výbor při kontrole zápisů ze zasedání rady obce neshledal nedostatky nebo chyby.
Kontrola zápisů ze ZO proběhla dnešního dne a zápis bude dodán.
Příloha č. 22 - 23 k zápisu – jen u originálu.
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Rozprava k bodu:
Ing. Jakub Chrást – termín plnění – když úkol vznikne je vložen do systému UZOB a termín je dán, pokud
se termín nedaří splnit – posouváme úkol s termínem splnění do příštího zasedání rady.
Dále navrhl možnost – termíny a plnění notifikovat v systému UZOB, byla by potom snadnější kontrola plnění
těchto úkolů.
 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Lutín bere na vědomí zprávu kontrolního výboru ze dne 9.12.2020.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 14/15Z/2020 bylo schváleno.

14. Diskuze a závěr.

Ing. J. Kubala – dotaz k  bodu 5 – rozpočtové provizorium se předkládá do března?
Ing. J. Chrást – kolem 20. března máme rozpočet schválený;
Ing. J.  Kubala -   v RO bylo vyjádření k žádosti  o dotaci pro Hospic na Sv. Kopečku, takže asi  podobně
budeme  muset  diskutovat  o  žádostech  o  dotaci  pro  rok  2021,   navrhuje  ke  zvážení,  že  bychom  ty
dotace měli minimálně krátit v tom rozsahu, v jakém lze očekávat ponížení příjmů obce Lutín;
Ing. J. Chrást – zatím nemáme pohromadě všechny dotace, v návrhu rozpočtu to můžeme promítnout;
Ing. J. Burda – krácení má logiku, můžeme zmenšit částku, neponižovat to všem, ale vybrat ty, které chceme
podpořit;
Ing. J. Kubala – je jisté, že ten balík příjmů bude nižší o 10 – 15 %;
Ing. J. Chrást – v RO  jsme souhlasili pouze s částkou 10 tis. Kč pro mobilní hospic, je možné to přehodnotit,
otázka je, zda to nebude pro ty sociální služby, které u nás žádají o dotace likvidační;
Ing. J. Kubala – rozpočet snížit, v rámci toho někomu přiznat 100 %, někomu třeba jen 60%;
Ing. R. Navrátil – snažíme se nezařazovat do rozpočtu další nové žadatele o dotace;
Mgr. D. Kolář – za normálních okolností bych vás pozval na 31. vánoční koncert, pro obyvatele Třebčína bude
puštěn program v obec. rozhlase;
Ing. K. Mišák, host – dotaz kaplička sv. Floriána – projevilo se v podstatě to, co jsem předpokládal, p. magistr
trval, že se vše bude dělat starými metodami, jen nepočítal s počasím, kaplička je flekatá, škaredá, ze severní
strany jsou lišejníky, je to škoda;
Ing. J. Chrást – vznesu dotaz, zda nějaký hydrofobní nástřik existuje;
Ing. K. Mišák, host – to on nebude chtít;
Ing. J. Kubala – je to v záruce, vznést reklamaci;
Ing. K. Mišák, host – druhý dotaz – v minulém Obec. zpravodaji se psalo o povodňovém systému – dělá se něco
s vyčištěním potoka?
Ing. J. Chrást –  v rámci omezeného rozpočtu byla tato akce Povodím Moravy zrušena, po dokončení digitálního
povodňového plánu starosta  obce vyvolá povodňovou prohlídku, které se musí zúčastnit, a bude to řešeno
jako havarijní stav;
Ing. K. Mišák, host –   je již známo jméno člověka, který bude dělat územ. plán?
Ing. J. Chrást - pan Novotný;
Ing. K. Mišák, host – obec se má starat o bezpečnost, na Rybníčku je tribuna - bouda, kde je kapela, je to velice
nebezpečně uděláno, trám, který drží střechu, je prohnutý o desítky centimetrů a každou chvilku tam vidím, že
tam na to lezou děti, navrhuje za trám vložit traverzu na zpevnění a bude klid, při větší nadílce sněhu by
to mohlo spadnout. Je spokojen, že se zasedání zastupitelstva zkrátila a přeje hezký nový rok
M. Střída, host – jak pokračuje cyklostezka na Hněvotín?
Ing. J. Chrást – pozemky jsou vykoupeny na našem katastru, chybí pouze pozemek Agro Haná, smlouva je
předjednána;  ze  strany  Hněvotína  se  to  zpozdilo  –  budou  vykupovat  největší  pozemek  od  manželů  ***;
projektant má nakreslen situační výkres, počítá s tím, že na tom začne pracovat začátkem roku; reálná je
realizace v roce 2022;

Ing.  J.  Chrást  –  poděkoval  za  spolupráci  ve složitém r.  2020 a popřál  všem klidné svátky a  do nového
roku hlavně zdraví;
Mgr. D. Kolář – připojuje se rovněž k přání p. starosty.           
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Starosta obce ukončil 15. zasedání Zastupitelstva obce Lutín v 19.40 hod.

 

Starosta Ing. Jakub Chrást   ............................................................
 
Ověřovatelé: Mgr. Dalibor Kolář   ............................................................
 

Ing. Miroslav Smička   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


